L’ADJECTIU
· És la paraula que acompanya el nom i ens en diu una qualitat. 
Bona paraula.

· Les qualitats que diu del nom poden referir-se:
-Al color: gata negra
-A la forma: cara rodona.

-A la mida: vestit petit.
-Al caràcter: nen amable.
-A l’estat: dia alegre.

...

· Concorda amb el nom, és a dir, té el mateix gènere i el mateix nombre:
El cel blau, la faldilla blava.

· Poden ser:

De dues terminacions:
Varien de forma segons siguin masculins o femenins. 
Un matí llarg, una jornada llarga.
D’una terminació: Són invariables. Mateixa forma  per masculí i femení. 
Un dia agradable, una tarda agradable.

ELS ADJECTIUS D’UNA TERMINACIÓ
	-ble
	Monstre horrible – fera horrible

	-aire


	Avi xerraire – àvia xerraire

	-ar / -or
	Conte popular – història popular; dia anterior – setmana anterior


	-cida/ 

-ista
	Conductor suïcida – conductora suïcida;
 grup excursionista – colla excursionista 



	-al/ -el/ 

-il
	Veí cordial – veïna cordial; amic fidel – amiga fidel; home àgil – dona àgil




ELS ADJECTIUS DE DUES TERMINACIONS
	
	Singular
	
	Plural
	

	
	M
	F
	M
	F

	c - g
	groc
	groga
	grocs
	grogues


	t - d
	buit
	buida
	buits
	buides


	u - v
	nou
	nova
	nous
	noves


	 ig – j/g
	boig
	boja
	bojos
	boges


	l – l·l
	tranquil
	tranquil·la
	tranquils
	tranquil·les


	s - ss
	gros
	grossa
	grossos
	grosses



